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Geachte heer Jongen,  
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Onderstaand treft u de beantwoording aan van de schriftelijke vragen die uw fractie gesteld heeft. 
 
Vraag 1: 
1. Waarom heeft u ervoor gekozen om het Geusselt-stadion nog niet te voorzien van LED verlichting 
tegen de achtergrond dat het duurzamer is en bovendien kostenbesparend is in energieverbruik? 
 
Antwoord 1: 
a. In de onderhoudsplannen van het stadion staat het vervangen van de verlichting in de toekomst 
inderdaad opgenomen, net als bijvoorbeeld de kleedruimtes van de spelers en de algemene 
toiletvoorzieningen. Voordat het WHOA traject ging lopen was de gemeente met MVV in gesprek 
over het uitvoeren van de onderhoudsplannen om samen te bekijken wat, en in welke volgorde, het 
beste uitgevoerd zou kunnen worden en dus ook – in ons MeerJarenOnderhoudsPlan  - naar voren 
gehaald zou kunnen worden. Omwille van de forse kosten moeten er helaas keuzes worden 
gemaakt. Op nadrukkelijk verzoek van MVV is gekozen voor het versnellen van de bouwkundige 
(kleedruimtes + sanitair) werkzaamheden en de LED verlichting uit te voeren op een later moment.  
 
 
Vraag 2: 
2. Waarom past u het meerjarenonderhoudsplan (MJOP) niet zodanig aan dat de financiering van de 
LED verlichting in De Geusselt “naar voren” wordt gehaald omdat de exploitatiekosten van LED 
verlichting immers beduidend lager zijn dan de huidige floodverlichting? 
 
Antwoord 2: 
a. Het is zo dat LED - verlichting weliswaar een exploitatievoordeel voor MVV zou opleveren maar 
zoals reeds vermeld bij vraag 1 is het hebben van adequate kleedruimtes die aansluiten bij de 
huidige moderne tijd op dit moment van groter belang om spelers een goede werkomgeving te 
bieden dan het voordeel dat de verlichting oplevert. Gezien het huidige gebruik zou LED verlichting 
slechts een besparing van € 13.950 euro per jaar opleveren. Zoals hierboven onder 1 al opgemerkt 
is deze keuze in overleg met MVV gemaakt. 
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Vraag 3: 
3. Indien u - onverhoopt - er niet voor kiest de verlichting in De Geusselt dit jaar te vervangen door 
LED verlichting, wanneer bent u dat dan wel van plan? 
 
Antwoord 3: 
a. Zoals vermeld, is in overleg met MVV ervoor gekozen nu de veldverlichting pas aan te pakken op 
het moment dat deze in het MJOP aan de orde komt, op dit moment is dit voorzien voor 2030. 
 
 
Hoogachtend, 
 
Namens het college van burgemeester en wethouders van Maastricht, 
 
 
 
 
 
 
Alain Garnier 
Wethouder Sociale zaken, Gezondheid, Arbeidsmarktbeleid en Vastgoed 
 


